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13. maj 2008 
 
I medfør af § 36, stk.1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Landsstyret: 
 
Spørgsmål til Landsstyret: Spørgsmål til Landsstyret vedrørende sygetransport. 
 
Begrundelse: 
 
Efter at bl.a. finansudvalget har sat pres erfarede vi gennem pressen, at Sundhedsvæsenet og Air 
Greenland er blevet enige om taksten for sygetransporter. 
Denne aftale er åbenbart blevet til, da man må konstatere at Landskassen brugte ca. 100 millioner 
kroner til sygetransport. 
Det kom også frem, at aftalen skulle genvurderes ved Nytårstid 2008, og på denne baggrund jeg  
følgende spørgsmål. 
 

• Hvordan var den økonomiske udvikling, da aftalen blev lavet? 
• Hvor meget var bevillingerne op på - i forhold til året før? 
• Var der offentlig licitation dengang? 
• Hvis der var, hvem bød så ved licitationen? 
• Hvis der var flere bud, hvor stor var forskellen på de forskelliges bud? 
 

 
Otto Jeremiassen 
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